
Bestyrelsesmøde 22. juni 2019 
 
Til stede: 
Simon Kirkeby, Nina Nowack, Kenneth Raabjerg og Heidi Brorsen 
 
Afbud: Lars Wandy 
 
Hos Nina, Fyrretoften 
 
 

AGENDA 
 
1: Status på anlægsarbejde 
 
Fyrretoften 
Vi afventer stadig svar fra kommunen ift. hvornår de går i gang med at etablere 
fællesområderne. 
Vi blev kontaktet af kommunen vedr. om vi vil besvare det ”vilde område” mellem Fyrretoften 
og Kobbelvænget, som er ved at springe i skov. Bestyrelsen har besluttet at sige ja tak til at 
lade området stå, som det ser ud nu, så vi ikke fjerner vild natur. 
 
 
Lærketoften og Grantoften 
Det er nu besluttet hvilke stier, der skal etableres og hvor de placeres. Det forventes at blive 
etableres i løbet af 2019. I vores område er det Hoffman, som er ansvarlig for dette og det vil 
derfor ikke have nogen omkostning for os. 
 
2: Økonomi (Lars) 
De fleste har efterhånden betalt kontingent. Lars følger forsat op. 
 
 
3: Nyt fra Lokalrådet (Kenneth) 
Heidi har deltaget i informationsmøde om den grønne vision for Grundet. Der deltog 3 
personer fra vores område. 
 
På mødet blev vi præsenteret for en masse gode forslag, og der deltog en konsulent fra Vild 
med Vilje, som vil hjælpe under projektet med at få realiseret vores ideer. Der indkaldes til 
møde igen i august, når den første planskitse er klar. Heidi deltager som repræsentant fra 
vores område. 
 
4: Henvendelser fra naboerne – er der kommet mails eller andre henvendelser 
(Heidi) 
Intet nyt. 
 
5: Eventuelt 
 
Næste møde er 27. august hos Heidi, Fyrretoften. 
 


